
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 24-01-08 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, Caroline 

Öhlund, Pierre Wallqvist och Adam Lindholm. 

DAGORDNING 

1. Sekreterare: Caroline Öhlund väljs som sekreterare 

 

2. Justerare: Sven Arvidsson, Caroline Öhlund 

 

3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna  

 

4. Valberedningen rapporterar 

Håkan Roslund och Martin Nyman är inbjudna. Vid årsmötet är det två ledamöter, 

två suppleanter samt ordförande som ska väljas. 

Två ledamöter sitter kvar ytterligare ett år. Även två revisorer väljs vid årsmötet.  

 

5. Ekonomisk rapport från kassören 

Det är fortfarande ett överskott i kassan. Kassör tar fram förslag till budget, men alla 

grenar har ännu inte lämnat in sina önskemål inför budgetåret 2024. 

 

6. Verksamhetsberättelse/Verksamhetsplan 

Caroline berättar att verksamhetsberättelsen och verksamhetsplanen inte är klar 

ännu. Det saknas information från vissa grenar. Utkast till verksamhetsberättelse och 

verksamhetsplan kommer skickas ut till styrelsen innan nästa styrelsemöte.  

 

 

 

 

 

7. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn: Ledarna för de äldre barnen har ännu inte haft något planeringsmöte 

inför våren. 

Planen är dock att kunna starta om grupper under februari. Det finns intresse 



   
 

   
 

för Lufsarna och det finns plats i gruppen. 

Ledarna för de yngre barnen har planerat vårens träffar och vilka ledare som 

ska ansvara för dessa. 

Två hjälpledare i Knytte och en i mulle tillsammans med en utbildad ledare i 

vardera grupp. Även en grupp med Knytte planeras i Tidavad/Ekby. 

b. Vandring: Höstens vandringar avslutades med lite korvgrillning vid Snapen i 

mitten av december. Nu är det ett litet uppehåll tills vädret blir mildare och 

det inte längre är isigt ute på vandringslederna. 

c. Kajak: De har planerat att hålla vinterpaddlingsturer och fortsätter med 

inomhusträning i Töreboda simbassäng under vår/vintern. De har också 

inplanerat en ledarträff om två veckor. 

d. Långfärdsskridsko: Det har varit kallt, men isen har inte varit bra. Under 

senhösten hölls några teknikträningsträffar på bandybanan på Billingen. Två 

turen på Lången samt en tur i Värmland, har genomförts.  

Under helgen 6-7 januari, var det god is på Vänern utanför Mariestad, då 

genomfördes flera träffar med relativt högt deltagande och det ser positivt ut 

inför kommande helger. Det finns ledare för att kunna hålla träffar med 

långfärdsskridsko om det finns bra is under hela vintern. 

 

8. Inkomna mail och frågor 

Inga mail att rapportera 

 

9. Övriga frågor 

Sven går igenom en inkommen remiss från riksorganisationen för stadgeändringar 

som ska beslutas vid riksårsmötet i maj. Inga ändringar behöver bemötas från 

lokalföreningen i Mariestad. 

 

10. Praktiska frågor inför årsmötet diskuterades 

 

11. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är den 5 februari, kl 18:30 i Studiefrämjandets lokal i Mariestad. 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      sekreterare 


